
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 2 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

11. oktober 2016 Mødelokalet 1.sal 19.00 – 21.00 

 

Deltagere 

Anders Backe, Jacob Bøgh, Jacob Søndergaard, Jan Høgh Pedersen, Rikke 

Fræhr Piihl,  

Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, Bo Lemming, Ulla W. Nico-

laysen 

Elevrepræsentanter: - 

 

Bemærkninger 

Fraværende:  

Jacob Kuhn, Karin Stoltenberg, Christina Wittrock 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af re-

ferat  

Punkter til evt. 

Relevanschecker 

 

Referat er godkendt 

Pkt. til evt.:  

 Forældrehenvendelser ang. 

arrangementer på skolen. 

 Forældrehenvendelse vedr. 

madkundskab. 

 Hændelser med ukendt mand 

ved hal. 

 Mobiltelefoner 

2 Nyt fra formand og skolebestyrel-

sen 

 Vi har fået en aftale med Cri-

stian Hauck med tilsagn om 

deltagelse i bestyrelsesmødet 

den 21. februar. 

 

Rikke har aftalt møde med Chri-

stian Hauck, der skal pkt. på dags-

orden inden da. 

 

Kontaktpersoner for klasserne: 

0.a : Jacob S 

1.a : Jacob K 

2.a+b : Jacob B 

3.a: Anders  

 

Harte Skole 

 

Dato 6. sepember 2016 

Udsendt af 

Louise Mogensen 

 

Afbud til 

Louise Mogensen 

Direkte telefon 79 79 79 45 

E-mail lobm@kolding.dk 



 

  Side 2 

 

 

 

 Hvem af de forældrevalgte vil 

være kontaktpersoner for 

hvilke klasser 

 Info fra brugernævnsmødet 

 Nyt fra visionsforum 

 

4.a: Karin 

5.a: Rikke 

6.a: Jan 

Det indebærer, at info om kontakt-

personer bliver lagt på intra. 

 

Info brugernævnsmødet:  

Program for læringsledelse. Helle 

Theile fremlagde resultaterne.  

Budget: Opremsning af Budget 

Teknisk service – centraliseringen 

starter 1/5-17…ca. De organiseres 

i teams. De får umiddelbart lov til 

at have base på de enkelte skoler. 

Der er nedsat en kommunal ar-

bejdsgruppe. 

Morten Kirk er blevet afskediget. 

Møde i visionsforum: 90% af elever 

skal vælge Harte skole. 

Der skal laves et årshjul om, hvor-

dan vi kan benytte hinanden. 

Alle i indskolingen skal indenfor 2 

år benytte sig af HGIF.  

Diskussion om overbygning på 

Harte skole. Sættes på som punkt 

til et andet møde. 

3 Nyt fra skolen 

Sådan virker intras kalender 

Forældre kan til enhver tid holde sig 

orienteret om aktiviteter ved at kigge 

I skolens kalender i ForældreIntra. 

Der er endda en markering udfor me-

nupunkter, hvor der er sket noget nyt 

siden sidste login. 

 

 
 

Af og til kan der ligge der ekstra infor-

mation om aktiviteter på forsiden af 

 

Der blev vist hvordan man tilgår 

kalenderen. Det kommer med i næ-

ste forældreinfo. 
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ForældreIntra. Det er altid de nyeste 

opslag, der vises.  

Tidligere opslag ses ved at klikke på 

Hallens parkeringsplads og busholde-

plads: Charlotte har været igennem 

tidligere referater fra SB-møder og 

har ikke fundet information om, at 

skolen skulle have ansøgt hallen om 

anlæggelse af parkeringspladsen.  

 

Ledelsens plan for samarbejdet med 

institutionerne i området: 

Vi er i gang med at udarbejde en 

plan, men er ikke færdige. Derfor kan 

I ikke få mere information pt. 

 

SFO: 

 Der afholdes forældremøde 

torsdag den 13 oktober 

kl.17.00 – 19.00. På dagsor-

den er valg til forældrerådet, 

Easykom. 

 SFO deltager i Bag for en sag, 

og har det store salg i næste 

uge.  

 Der holdes disko fredag den 28 

oktober. 

 Personale: orientering. 

 SFO-aktiviteter er lagt ind i ka-

lenderen på intra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sagen er lukket. Der blev fortalt om 

de kommende byforskønnelses pro-

jekt. 

 

 

 

 

Der er gang i planen for samar-

bejde med institutionerne. 

 

 

 

 

 

 

Amila er tilbage efter sygemelding 

 

Der blev spurgt, om  tilmelding til 

arrangementer kan indgå i kalen-

deren i intra.  

4 Ansøgning om konvertering af UU 

i indskolingen 

Sidste nyt fra gruppen, som består af 

BL, LM, CW og LA. 

 

 

Gruppen har haft et fint møde. Der 

er aftalt et nyt møde. Der er gang i 

processen. Konklusionen (hvad den 

så må være) skal være klar til næ-

ste skoleårs planlægning. Ansøg-

ningen bliver forklaret til nye med-

lemmer af bestyrelsen.  

5 Skolepolitikken 

Se bilag. 

Orientering om proces og input fra 

Skolebestyrelsen. 

 

 

Louise forklarede kort bilagene.  

Diskussion om, hvordan det skal 

forstås og hvorledes bestyrelsen 

skal inddrages. Det skal forstås 

som styringsredskab for skolen. 

Det skal give mening for os, her på 

skolen. Der er svarfrist d. 1/12-16. 

Ledelsen kommer med et udkast 
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hvorefter det vendes på næste SB-

møde.  

   

6 Principper 

Til drøftelse og vedtagelse 

 Udkast til et nyt princip vedr. 

vikardækning (ansvarlig: Ka-

rin) 

 

Princippet gennemgås. Louise har 

rettelser til princippet.  

Princippet diskuteres og tilrettes.   

Louise retter til og sender rundt 

7 UU på Harte Skole 

Vi skal have grundig drøftelse af hvad 

vi vil med UU på Harte Skole 

Målet er at kunne udarbejde et princip 

som støtte for skolens arbejde 

 

 

Pkt tages på det kommende møde, 

med udgangspunkt i ”de 5 spørgs-

mål”.  

8 EVT. 

 

 Forældrehenvendelser ang. 

arrangementer på skolen. 

Info om kalenderen sættes 

på intras opslagstavle. /LM 

 

 Forældrehenvendelse vedr. 

madkundskab. 

Henvendelser skal i første 

omgang ske til den pågæl-

dende lærer 

 

 Hændelser med ukendt mand 

ved hal. 

Skolen er underrettet. 

 

 Mobiltelefoner 

Det er et pkt. som skolens 

personale skal arbejde vi-

dere med. Og Skolebestyrel-

sen vil også gerne høre 

nærmere. 

 

 


